
Uresničevanje ekonomske
stabilizacije

Do zelene veje
je še dolg skok

Krajevne skupnosti Komandanta
Stansta I, II in III so 4. decembra or-
ganlzlrale skupni sestanek na temo:
prlzadevanje delovnlh Ijudl in obča-
nov za uresničevanje polltike eko-
nomske stablllzacije v Ljubljani.
Udeležill so se ga člani osnovnih or-
ganizaclj in svetov ZKS v krajevnih
skupnostih, informacije pa ]e podal
predsednik izvršnega sveta skupš-
čfne mesta Ljubljane Dore Dovečar.

Najprej je na kratko orisal glavne
značilnosti povojnega razvoja v državi,
saj so te močno vplivale na razvoj Ljub-
Ijane. Kot glavne značilnosti je poudaril
hitro deagrarizacijo, ki nam je poleg
napredka prinesla tudi veliko težav, po-
rabo, ki je bila večja od proizvodnje —
na račun zadolževanja v tujini — in
premajhnO vključevanje v mednarodno
delitev dela.

Za Ljubljano je značilno, da se ni ra-
zvijala premočrtno, prihajalo je do
mnogih kolebanj. Velik del družbenega
proizvoda smc lamenjali za investicije,
ponavadi so bile to velike gradnje. Ra-
zvoj majhnih delovnih organizacij in
obrtništva smo zanemarili. Navkljub
modefnizaciji proizvodnje smo organi-
zacijo dela le malo spreminjali. Posle-
dice vseh teh nepravilnosti občutimo že
vrstd^let, saj se od prve naftne krize leta
1974 pa do danes ekonomski položaj
Ljubljane slabša. Srednjeročni plan
smo leta 1981 zato zastavili stabiliza-
cijsko.

Navkljub mnogim nepravilnostim, s
katerimi se soočamo še danes (slaba
struktura uvoza — pretežno reproma-
terial in surovine, zanemarjanje kmetij-
stva, odvisnost od kreditov, nesora-
zmerje med dohodki delavcev iz go-
spodarstva in iz družbenih dejavnosti in
podobno), pa smo dosegli tudi mnogo
uspehov.

Družbeni standard, ki ga imamo v
Ljubljani, smo si zagotovili predvsem s
samoprispevki, v prvih štirih lelih ptan-
skega obdobja smo dosegli 4-odstotno
rast industrijske proizvodnje, povečali
smo dohodek od turizma, prenovljenih
je bilo vfcliko starih hiš, zgrajenih novih
cest, dosledno uresničujemo politiko
cen, ki je bila dogovorjena za območje
mesta, dokaj uspešno smo rešili težave
s preskrbo in energijo.

. Vendar pa nas čaka še veliko nalog,
saj našemu standardu do zelene veje
še veliko manjka. Da jo bo dosegel, se
moramo za vsako zastavljeno nalogo
dogovarjati le v mejah realnih možno-
sti, nujno pa je tudi znižati stroške proi-
zvodnje in povečali produktivnost, saj
bpmo le tako osebne dohodke lahko
tudi realno povečali.
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